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1. Voorwoord 

 
Het Platform Gehandicaptenbeleid Heerde (PGH) is een zelfstandig onderdeel van 
de Stichting Gehandicaptenbelangen Noord- Oost Veluwe en behartigt de belangen 
van mensen met een handicap op gebieden waarin door bestaande professionele 
instanties niet wordt voorzien. 

Ons motto is ‘Meedoen is vanzelfsprekend’. 

Dit motto is afgeleid van het VN-verdrag inzake rechten van mensen met een 
handicap. Het gedachtengoed is: het volledig participeren in de samenleving van 
mensen met een functiebeperking en dat in te bedden in bestaande en nieuwe regels 
en beleid. We noemen dit het inclusie(f) beleid. 

Gedurende het verslagjaar zijn enkele wijzigingen in de bestuurssamenstelling 
opgetreden (zie verder in dit jaarverslag). 

Het afgelopen jaar is 4x vergaderd in het STIP gebouw in Heerde, waar de algemene 
zaken en diverse onderwerpen van de werkgroep BTB en Adviesraad Sociaal 
Domein besproken werden. 

In dit jaarverslag wordt verslag gedaan van de diverse onderwerpen waar het PGH 
en dan met name de werkgroep BTB zich in 2022 voor heeft ingezet. 

Veel leesplezier gewenst. 
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2. Inleiding  
 

a. Wat is het Platform Gehandicaptenbeleid Heerde? 
Het Platform is al 24 jaar actief in de gemeente Heerde. Zij bestaat uit enthousiaste 
en ter zake deskundige mensen, die zich inzetten voor de belangenbehartiging van 
mensen met een (functie) beperking. Het Platform functioneert geheel zelfstandig en 
is onderdeel van de Stichting Gehandicaptenbelangen Noordoost-Veluwe (SGNOV). 

b. Wat is de missie van het Platform Gehandicaptenbeleid Heerde? 
De missie van het Platform is alle mensen met (functie)beperkingen gelijkwaardige 
mogelijkheden te bieden voor maatschappelijke deelname. Het Platform zet zich in 
voor iedereen, van jong tot oud met welke beperking dan ook. Zij allen kunnen dan 
ook bij het Platform terecht met zowel hun vragen als hun aanwijzingen ter 
ondersteuning van deze missie. 

c. Hoe voert het Platform Gehandicaptenbeleid Heerde die missie uit? 

Uitvoering vindt op diverse manieren plaats: 

• Via de Werkgroep BTB (Bereikbaarheid, Toegankelijkheid en Bruikbaarheid) 
wordt het Platform betrokken bij bouw- en ontwikkelingsplannen om ervoor te 
zorgen dat onder meer in openbare gebouwen en op straat de juiste 
aanpassingen worden gerealiseerd en voorzieningen getroffen worden voor 
mensen met een (functie)beperking. 

• Het Platform is met een geoormerkte zetel permanent vertegenwoordigd in de 
Adviesraad Sociaal Domein (ASD) van de gemeente Heerde en daarnaast met 
twee leden op persoonlijke titel. Hun taak is er voor te zorgen dat de belangen 
van mensen met een (functie)beperking ook in het gemeentelijke Wmo-beleid 
maximaal gediend worden. 

• Gelijkwaardige mogelijkheden voor eenieder op alle levensterreinen vereist een 
“inclusief beleid”. De VN standaard Regels geven hiervoor de richtlijnen aan. De 
gemeente gaat met haar intenties steeds meer in deze richting. Voor het 
Platform zijn het zonder meer de uitgangspunten voor haar beleid. 

• Dit leidt tot veel gespreksstof tussen het Platform en de gemeente, maar ook 
tussen het Platform en allerlei andere instanties en instituten en organen. 

• Het Platform signaleert ongelijkwaardige situaties voor mensen met een 
beperking en appelleert bij organen en instanties hieraan wat te doen. 

• In overleg met de gemeente Heerde wordt intensief gewerkt aan de aanleg van 
een fietspadennetwerk dat ook toegankelijk is voor scootmobiel- en 
rolstoelgebruikers. Dit vergroot tevens de aantrekkelijkheid van de gemeente als 
recreatiegemeente voor een breed publiek. 

• Het Platform krijgt voor zijn werkzaamheden een jaarlijkse subsidie van de 
gemeente Heerde, die op dit moment € 2.500,- bedraagt. 
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3. Werkgroep BTB  (Bereikbaarheid - Toegankelijkheid - Bruikbaarheid) 

 
De Werkgroep BTB maakt onderdeel uit van het Platform Gehandicaptenbeleid 
Heerde (PGH). Zij behartigt de belangen van en voor mensen met een beperking in 
de meest brede zin van het woord. Bij knelpunten in haar werkveld, de verbetering 
van goede bereikbaarheid, toegankelijkheid en bruikbaarheid van o.a. wegen, 
pleinen, parken en (openbare) gebouwen, neemt de werkgroep contact op met de 
betreffende organisatie, veelal de gemeente. 
Het doel is de knelpunten te voorkomen dan wel op te laten lossen door de 
verantwoordelijke instantie. Daarnaast ook het bevorderen van bewustwording bij de 
betrokken instanties, organisaties en bedrijven. Bewust zijn bij alles 
wat men doet, zoals bij het ontwerpen, uitvoeren en bouwen van infrastructuur resp. 
gebouwen. Dit als doel, dat al het maakbare goed bereikbaar, toegankelijk en 
bruikbaar is voor iedereen, dus ook (inclusief) voor mensen met een beperking. 
 
Met de gemeente vindt zowel periodiek als incidenteel overleg plaats, zowel met 
betreffende medewerkers als met het gemeentebestuur. Het beste resultaat wordt 
bereikt door overleg vooraf op uitnodiging! In principe is er vier keer per jaar ambtelijk 
overleg, het zogenaamde kwartaaloverleg, waarin de nodige BTB-onderwerpen aan 
de orde komen en (voor-) besproken worden. Daarnaast wordt de werkgroep ook 
uitgenodigd voor de zgn. inloop bijeenkomsten voor informatie en inspraak over in 
voorbereiding zijnde infrastructurele werken. De werkgroep wordt gevraagd om daar 
haar BTB-advies over uit te brengen. 
 
Het streven is dat bij het ontwerp en realisatie vooraf voldoende rekening wordt 
gehouden met alle BTB-aspecten. Dat voorkomt problemen achteraf. Bovendien 
heeft een goede bereikbaarheid en toegankelijkheid niet alleen een positief effect op 
de eigen inwoners van Heerde, maar ook op bezoekers en recreanten. Al met al een 
goede uitstraling en impuls voor het toerisme in Heerde. Zo wordt Heerde ook een 
aantrekkelijker gemeente om te recreëren, voor iedereen! 
 
3.1. Onderwerpen die dit jaar in de Werkgroep BTB aan de orde zijn geweest. 
 
1. Herinrichting Wildekampseweg Wapenveld, inloopavond 19 januari 2022. 
2. Overleg 18 en 22 februari 2022 Multi Functionele Accommodatie (MFA) 

Wapenveld. 
3. Installatie 30 maart 2022 van de nieuwe Gemeente Raad. 
4. Vrijwilligersmarkt 8 april 2022 in De Heerd. 
5. Schouwen 7 juni 2022 van het Steun- en informatiepunt (STIP) Heerde. 
6. Schouwen 9 juni 2022 blindengeleidemarkeringen in wijk Bovenkamp Heerde. 
7 Herinrichting Hogepad-Rooboerskamp, inloopavond 5 juli 2022. 
8. Schouwen 8 juli 2022 Zuivelmuseum Wapenveld. 
9. Themaraad 6 september 2022 over (fusie) Omgevingsdienst(en). 
10. Handhavingsverzoek 12 september 2022 m.b.t. onveilige vluchtroute Aldi-

Supermarkt. 
11. Radiopraatje 8 oktober 2022 (RTV794) in De Heerd. 
12. Overleg 12 december 2022, oversteek Eperweg bij Plus-Supermarkt en              
 ontbreken akoestisch signaal oversteek Kamperweg. 
13. Op 21 december 2022 voorlichting over Indoor Navigatie in De Heerd. 
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3.2. Toelichting op bovenstaande BTB-onderwerpen: 
 
1. Herinrichting Wildekampseweg Wapenveld 
Via publicaties of op uitnodigingen wordt de Werkgroep BTB gevraagd 
herinrichtingsplannen te beoordelen en hierover in te spreken en/of advies uit te 
brengen. De inloopavond op 19 januari 2022 voor de herinrichting van de  
Wildekampseweg Wapenveld is bijgewoond door Gerrit Zwerus en Simon Remmers. 
Het voorgelegde plan gaf geen aanleiding tot op- of aanmerkingen. 
 

 
 
Afbeelding 1; Impressie herinrichting Wildekampseweg.  
 
2. MFA Wapenveld 
Op 18 januari 2022 hebben Gerrit Zwerus en Simon Remmers. namens de 
Werkgroep BTB  aan een teamoverleg over de huisartsenpost in de MFA-Wapenveld 
deelgenomen. Op 22 februari 2022 is vervolgens op uitnodiging van Marleen 
Grobbée-Brokking (Gebouwenbeheer, Gemeente Heerde) weer overleg gevoerd, nu 
over het gehele (nog voorlopige) ontwerpplan. Op 16 februari 2022 is dit eerst nog 
door Gerrit Zwerus en Gerard Adema voor-besproken en getoetst. De aangedragen 
punten worden in de verdere uitwerking van het MFA-plan meegenomen. 
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Afbeelding 2; Impressie zitruimte voor supporters sporthal.  
 
3. Installatie Gemeente Raad 
Op 26 maart 2022 vond de gemeenteraadsverkiezing plaats. Op 30 maart 2022 na de 
installatie van de nieuwe gemeenteraad, heeft voorzitter Gerard Adema van de 
werkgroep BTB, namens het platform PGH, alle raadsleden welkom geheten en 
succes gewenst in hun komende raadsperiode. 
 
4. Vrijwilligersmarkt  
De jaarlijkse Vrijwilligersmarkt op 8 april 2022 in De Heerd is bijgewoond door o.a. 
Jan Koopman (SGNOV) en Gerard Adema (PGH/BTB). De markt was gezellig druk 
maar heeft voor het Platform PGH helaas geen nieuwe leden/vrijwilligers opgeleverd. 
Voor de SGNOV hebben twee vrijwilligers zich aangemeld. 
 
5. Schouw STIP Heerde 
Op 7 juni 2022 vond de eindschouw op bereikbaarheid, toegankelijkheid en 
bruikbaarheid plaats van het Steun- en InformatiePunt (STIP) aan de Sportlaan te 
Heerde, uitgevoerd door Gerrit Zwerus, Simon Remmers en Gerard Adema. De 
bereikbaarheid voor blinden en slechtzienden voldoet nu ook, dankzij de in de 
bestrating opgenomen noppen- en strepentegels (blindengeleidemarkering). 
Opmerking: de parkeerplaatsen (haaks parkeren) aan de straat moeten nog worden 
voorzien van zogenaamde varkensruggen (betonblokken), waardoor auto's niet meer 
gedeeltelijk over het trottoir geparkeerd kunnen worden. 
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Afbeelding 3; Blindengeleidelijn naar entree STIP. 
 
6. Bovenkamp Heerde 
Bij oversteekpunten op belangrijke straathoeken in de wijk Bovenkamp te Heerde zijn 
de nodige blindengeleidemarkeringen aangebracht. Deze voldoen  wel volgens het 
boekje, maar in het gebruik (toch) niet optimaal. Ter plaatse is op 9 juni 2022, samen 
met Jacco Schuurman (Senior Adviseur Infra, Gemeente Heerde)  bekeken hoe dit 
verbeterd kan worden. Op 15 februari 2022 was voorbereidende schouw gehouden, 
door Simon Remmers en Gerard Adema. Onze aanbevelingen zijn in welwillende 
overweging meegenomen en zullen (daar waar mogelijk) worden toegepast. 
 
7. Herinrichting Hoge Pad-Rooboerskamp 
Op 5 juli 2022 vond de inloopavond (zie ook onder punt 1) voor de herinrichting van 
Hogepad-Rooboerskamp Heerde plaats. Deze is namens de werkgroep door Gerrit 
Zwerus en Simon Remmers. bijgewoond. Het voorgelegde plan gaf geen aanleiding 
tot het maken van op- of aanmerkingen. 
 
8. Schouw Zuivelmuseum Wapenveld 
Op verzoek van de heer Rudie Marskamp, bouwkundig adviseur van het 
Zuivelmuseum Wapenveld, heeft de werkgroep het museum geschouwd. De schouw 
is op 8 juli 2022 uitgevoerd, in het bijzijn van Rudie Marskamp, door Gerrit Zwerus en 
Gerard Adema. Het gebouw is mede door z'n monumentale status niet goed 
toegankelijk te maken voor iedereen, dus ook niet voor mensen met een beperking. 
Wel zijn praktische tips doorgegeven om diverse ‘hindernissen’ enigszins te 
verzachten. Die zijn in welwillende overweging meegenomen. 
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Afbeelding 4; Aanbevelingen BTB toegepast in Bovenkamp 
 
9. Themaraad omgevingsdiensten 
De Thema-raadvergadering over Omgevingsdiensten op 6 september 2022, is 
namens het PGH bijgewoond door Gerard Adema. Ter informatie het volgende; de 
Omgevingsdienst Noord-Veluwe voert wettelijke taken uit voor de aangesloten 
gemeenten Elburg, Ermelo, Harderwijk, Hattem, Heerde, Nunspeet, Oldebroek en 
Putten. Het werkpakket bestaat in grote lijnen uit de milieutaken op het gebied van 
vergunningverlening, toezicht en handhaving en het geven van milieukundig advies 
aan de gemeenten. De gemeenteraad stond voor de vraag om wel of niet in te 
stemmen met een fusie met de Omgevingsdienst Veluwe IJssel. Hierin de gemeenten 
Apeldoorn, Brummen, Epe en Voorst. Landelijk onderzoek heeft uitgewezen dat beide 
diensten te klein zijn c.q. niet (voldoende) zijn toebereid voor het goed uitvoeren van 
hun wettelijke taken. 
 
10. Vluchtroute Aldi Supermarkt 
Op aandringen van, en namens het PGH heeft Gerard Adema op 12 september 2022 
een Handhavingsverzoek aan het College van Heerde gericht. Reden was dat 
ondanks alle dringende verzoeken om de onveilige vluchtweg van ALDI-Supermarkt 
Heerde aan te passen, jaren lang door Aldi stilzwijgend genegeerd was. Op 23 
november 2022 afwijzing handhavingsverzoek; bezwaar tegen afwijzing op 19 
december 2022. Tussentijds op 16 december 2022 nog gesproken met Frans 
Schokkenbroek (regiomanager Aldi). Zijn mening was ook: “Vluchtweg is onveilig, zou 
aangepast moeten worden”! Op 31 december 2022 is de afloop nog onbekend. Wordt 
vervolgd in 2023. 
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Afbeelding 5; Nooduitgang en vluchtweg Aldi Supermarkt onveilig.  
  
11. Radiopraatje RTV794 
Werkgroep BTB is door RTV794 uitgenodigd voor een radio interview in Proatstoel 
794. Dit radiopraatje heeft plaatsgevonden op 8 oktober 2022 in de MFA De Heerd, 
met radioreporter Cor Rorije. Simon Remmers en Gerard Adema hebben uitgebreid 
verslag gedaan over de werkwijze en intenties van de werkgroep BTB. De vooraf ter 
voorbereiding opgestelde aandachtspunten, met de titel ‘Algehele participatie versus 
(on)toegankelijkheid’, staan weergegeven na punt 13. 
 
12. Oversteek Eperweg en Kamperweg 
Op 12 december 2022 is per mail overlegd met Jacco Schuurman (Gemeente 
Heerde) over een gevaarlijke Eperweg-oversteek t.p.v. Villa Jacoba en PLUS-
supermarkt. Deze oversteek was onoverzichtelijk en daardoor zeer gevaarlijk, zeker 
voor mensen met rollator of in een rolstoel. De oversteek is vervolgens door de 
gemeente op heel korte termijn weer verwijderd. Snel succes opgeleverd. Ook is 
nogmaals geïnformeerd waarom de met verkeerslichten beveiligde zebra-oversteek 
op de Kamperweg nog steeds niet is voorzien van een akoestisch signaal. Voor 
blinden en slechtzienden is dit (levens)gevaarlijk. Het was al wel besteld maar nog 
niet leverbaar. Zodra het is ontvangen wordt het direct geïnstalleerd, aldus Jacco 
Schuurman namens de gemeente. 
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Afbeelding 6; Oversteek Kamperweg krijgt akoestisch signaal.  
 
13. Indoornavigatie gebouwen 
Op initiatief van Simon Remmers (BTB) heeft Marleen Grobbee-Brokking 
(Gebouwenbeheer, Gemeente Heerde) een voorlichtingsbijeenkomst georganiseerd 
over een nieuwe ontwikkeling. Navigatie kennen we allemaal, de weg wijzen van A 
naar B. Maar hoe vindt o.a. een blinde of slechtziende zijn of haar weg in een groot 
(openbaar) gebouw? Hiervoor is een indoornavigatie in ontwikkeling, de eZwayZ app, 
uit te spreken als Easy Ways. De voorlichting is gegeven door Dennis van 
Scherpenzeel, medewerker van de Stichting Accessibiltiy, onderdeel van Bartiméus. 
Deze app is in de eerste plaats ontworpen voor mensen met een visuele beperking, 
maar kan ook veel breder ingezet worden. De gemeente Heerde heeft een offerte 
gevraagd voor de MFA De Heerd, maar wil deze app ook graag meenemen in het 
nieuw te bouwen MFA Wapenveld. Voor meer informatie over de eZwayZ: Indoor 
navigatie maakt gebouwen toegankelijk. 
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3.3. Radiopraatje 
Twee bestuursleden van PGH hebben op 8 oktober 2022 deelgenomen aan een 
radiopraatje op RTV 794 (Praotstoel 794) onder de titel: 
 

Algehele participatie versus (on)toegankelijkheid 
 
Voorstellen 
Wij, Simon Remmers en ik (Gerard Adema), zijn binnen het Platform 
Gehandicaptenbeleid Heerde (PGH) ook lid van de Werkgroep BTB. Deze afkorting 
staat voor Bereikbaarheid, Toegankelijkheid en Bruikbaarheid. Onze missie is het 
bevorderen van de mogelijkheden van mensen met een functiebeperking om 
zelfstandig deel te nemen aan de samenleving.   
 
VN-verdrag 
De rechten van mensen met een handicap zijn door de Verenigde Naties in 
december 1993 nadrukkelijk vastgelegd in het betreffende VN-verdrag. Ook de 
gemeente Heerde heeft dit verdrag omarmd, als basis voor haar gemeentelijk 
zogenaamde Inclusie(f) beleid. Dit houdt in dat bij alle gemeentelijke adviezen, 
besluiten, weg- en bouwwerken rekening gehouden moet worden met de 
mogelijkheden van mensen met een beperking. 
 
Werkgroep BTB 
De werkgroep adviseert en rapporteert gevraagd en ongevraagd aan de gemeente 
over goede bereikbaarheid, toegankelijkheid en bruikbaarheid van de openbare 
ruimtes (zoals pleinen, wegen, trottoirs) en openbare gebouwen (o.a. Raadhuis, 
gemeentekantoor, winkels, horeca). Het gemeentebestuur is ontvankelijk voor onze 
inbreng. In het kwartaaloverleg vindt hierover structureel overleg plaats. 
 
Waardering voor Toegankelijkheid 
De werkgroep BTB heeft een sticker ‘Waardering voor Toegankelijkheid’ ontworpen. 
Nadat een pand positief is beoordeeld op toegankelijkheid wordt deze sticker 
uitgereikt en zichtbaar naast de entree van het betreffende pand aangebracht. Zo 
wordt voor bezoekers of voorbijgangers vanaf buiten zichtbaar gemaakt dat dat pand 
goed toegankelijk is.   
 
Schouwen 
Als openbaar gebouw zijn het gemeentekantoor (Eperweg), Raadhuis (Dorpsstraat) 
en het STIP-gebouw (Sportlaan) door de werkgroep op goede toegankelijkheid 
geschouwd en na enige aanpassingen akkoord bevonden. 
Als eerste winkelpanden zijn ALDI Heerde en Rozendal Home Electro door ons 
geschouwd en positief beoordeeld, waarna de bijbehorende waarderingsstickers op 
23 mei 2019 resp. 2 juli 2019 zijn uitgereikt en aangebracht. 
 
Scootmobielroute 
In 2014 heeft de werkgroep een scootmobielroute ontworpen en uitgebracht. Op 15 
oktober 2014 vond de feestelijke opening plaats in de (voormalige) Wendhorst. De 
door ons uitgebrachte versie is helaas achterhaald vanwege de aanleg van de 
hoogwatergeul. De scootmobielroute is nu opgenomen in de fietsroutekaartjes van 
de gemeente Heerde. 
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Rolstoel- Fietspadennetwerk 
De oude fietspaden door de natuurgebieden waren smalle schelpenpaadjes. Moeilijk 
berijdbaar voor ouderen en onbegaanbaar voor rolstoel- en scootmobielgebruikers. 
De werkgroep heeft geijverd voor het verbeteren en verduurzamen van deze paden. 
Wij hebben ons sterk gemaakt voor een rolstoel- en scootmobielvriendelijk 
fietspadennetwerk, van vlak beton van tenminste 2 meter breed, met goede 
aansluitingen naar de omringende gemeenten. Onlangs (medio september 2022) is 
het laatste stuk opgeleverd en stilzwijgend in gebruik genomen. Dat is het deel vanaf 
de parkeerplaats tegenover de kiosk aan de Elburgerweg naar het fietspad rondom 
het Heerderstrand. Het College had dit al op 22 december 2016 toegezegd. Dit doet 
denken aan het spreekwoord: Lang gewacht, stil gezwegen, niet verwacht, toch 
gekregen. Uiteindelijk een mooi resultaat! 
 
Centrumplannen Heerde en Wapenveld 
Bij het ontwerpen en uitwerken van het Centrumplan Heerde (Dorpsstraat) als mede 
het Centrumplan Wapenveld (Klapperdijk/W.H.v.d.Pollstraat) is het platform PGH 
(met name de werkgroep BTB) op voorhand uitgenodigd om mee te praten en 
adviseren. Onze inbreng was om iedereen op één lijn te krijgen en bewust te maken 
van het belang van een goede toegankelijkheid en bruikbaarheid van de dorpscentra. 
Ons advies was, naast een mooi, duurzaam en uitnodigend plein, vlakke bestrating 
zonder obstakels in het belang van iedereen, dus ook voor mensen met een 
beperking. Denk aan mensen in rolstoel, scootmobiel, met rollator, looprek, 
wandelstok, kinderwagen en niet te vergeten met een blindengeleidestok! 
 

 
 
Afbeelding 7; Fietsen op het trottoir zijn een obstakel.  
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Obstakels 
Een dagelijkse ergernis bij het bezoek aan o.a. de dorpscentra zijn obstakels, de 
reclameborden en -uitstallingen, verkeerd opgesteld terrasmeubilair en de kriskras 
hinderlijk gestalde fietsen. Wij maken er melding van, het is voor iedereen zichtbaar,  
ook bekend bij de gemeente. Maar wie treedt nu op? 
 
Blindengeleidemarkering 
Aansluitend op ons project Toegankelijkheid openbare gebouwen, winkels en horeca 
heeft platform PGH advies ingewonnen bij het kenniscentrum Bartiméus 
Zeist/Zwolle, over blindengeleidemarkeringen in Heerde. Want openbare gebouwen 
moeten uiteraard ook voor slechtzienden goed bereikbaar zijn. Zeker de weg van en 
naar het busstation. De uitgebrachte adviesrapporten van maart 2020 en januari 
2021, Toegankelijkheid centrum Heerde resp. Toegankelijke oversteekpunten 
centrum Heerde, zijn wegens afgelopen corona-beperking nog niet aan het 
gemeentebestuur overhandigd. De adviezen worden al wel bij de uitvoering van 
blindengeleidemarkeringen als uitgangspunt door de gemeente gehanteerd! In de 
bestrating zijn hier en daar al de nodige noppen- en strepentegels te zien! 

 

 
 
Afbeelding 8: Blindengeleidelijnen (strepen) met waarschuwingsvlakken (noppen).   
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4. Adviesraad Sociaal Domein (ASD) 

 

PGH heeft een geoormerkte zetel in de Adviesraad Sociaal Domein en kan haar 
stem laten horen op het gebied van de thema’s Jeugd, Participatie en WMO. Vanaf 
augustus 2022 heeft Jan Oosterbroek de vertegenwoordiging namens de PGH 
verzorgd. 
 
In oktober 2022 is er een kaderdocument gekomen van de gemeente Heerde met 
een aantal speerpunten. Het is de bedoeling om van kaderdocument naar 
uitvoeringsprogramma's te gaan. 
 
In maart 2023 heeft de gemeente ons het uitvoeringsprogramma toegestuurd met de 
vraag om hier advies over te geven. 
 
Vervolgens hebben wij dit gedaan op sommige punten. Het is nu afwachten hoe het 
er verder mee gaat. 
 
Op 21 maart is er nog een teammeeting geweest tussen verschillende gemeenten 
over de nieuwe aanbestedingen betreffende scootmobielen en WMO hulpmiddelen. 
Deze contracten lopen in oktober 2024 af. 
 

5. Werkgroep PR & Communicatie 
 
De werkgroep PR & Communicatie heeft in 2022 een gecombineerd jaarverslag over 
2020 en 2021 uitgebracht i.v.m. de situatie rond corona en heeft de website actueel 
gehouden. 

 
 

Afbeelding 9; Helaas nog steeds veel werk te verrichten op toegankelijkheid! 
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6. Bestuurssamenstelling 

 

 

In memoriam 
Op 29 november 2022 is Harry Janssen op 77-jarige leeftijd toch nog vrij plotseling 

overleden. In 2019 moest hij een zware operatie ondergaan. Op 3 december was zijn 

afscheidsdienst. Harry was een zeer betrokken en gewaardeerde bestuurder. Hij vervulde 

diverse functies binnen onze organisatie, zowel in de Moederstichting als in de werkgroepen 

PGH en Activiteiten. Wij zullen hem blijven herinneren als een collega die met veel liefde, 

betrokkenheid, energie en warmte zich heeft ingezet voor onze gehandicapte medemens. 

Hiervoor zijn en blijven we hem voor altijd dankbaar! 

Naam  Functie 

    namens PGH in: 

      

Dhr. A. Westerkamp    Voorzitter PGH 

 (Anton)     

Dhr. C. de Blok    2e voorzitter; PR & C 

 (Kees)     

Mevr. G. Popping     2e secretaris 

 (Gré)    Werkgroep BTB  en PR&C 

Dhr. G.J. Zwerus     Werkgr. BTB, PR&,Website 

 (Gerrit)     

Mevr. G. Bredewout     lid 

 (Gonnie)     

Dhr. S. Remmers    Werkgr. BTB 

 (Simon)     

Dhr. J. Oosterbroek    Adviesraad Soc. Domein 

 (Jan)     

Dhr. H.J. van der Wal    Werkgr. BTB 

 (Henk)     

Dhr. G. Adema (Gerard)    Werkgroep BTB (vz) 

 (Gerard)     

Dhr. E.J. Muntinga (Bert)   Werkgroep PR&C 

      

Werkgroep BTB Werkgroep Website Werkgroep PR & Comm. 

      

Gerard Adema Gerrit Zwerus Gré Popping 

Gerrit Zwerus Bert Muntinga Bert Muntinga 

Henk van der Wal  Kees de Blok 

Gré Popping Adviesraad Soc. Domein Gerrit Zwerus 

Simon Remmers Jan Oosterbroek  


